
Protokół z obrad XXIX Sesji Rady Gminy Kłodawa, która odbyła się w dniu 30 czerwca 
2021r. w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Informacje: 
a) o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdania z: 
a) wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2020 rok. 
7. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Kłodawa (druk 403/2021); 
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok (druk 404/2021); 
c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Kłodawa za 2020 rok (druk 406/2021); 
d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk 407/2021); 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021 - 2029 (druk 
408/2021); 
f) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Kłodawa na rok szkolny 2021 - 2022 
(druk 409/2021); 
g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 
Kłodawa (druk 412/2021); 
h) zmiany przebiegu ulicy Gruszowej w miejscowości Santocko (druk BRG 413/2021). 
9. Wolne wnioski 
10. Zamknięcie sesji 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona przywitał wszystkich uczestniczących w 
obradach XXX Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 



8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 

 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poprosił radnych o wycofanie z porządku 
obrad punktu4, czyli przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji rady Gminy Kłodawa. Następnie 
poddał wniosek pod głosowanie. 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Wniosek za wycofaniem z porządku obrad punktu 4 - przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 

Ad.5a. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej. 
 
Ad.6 a. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2020 rok. 
Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak – omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 
Kłodawa. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona przypomniał, że sprawozdanie  
Radni nie zgłosili uwag do powyższej informacji. 
 
Ad 7. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa. 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła raport. 
 
Ad.8a. Podjęcie uchwały w spawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Kłodawa 
(druk 403/2021); 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu Wanda Grabowska przedstawiła pozytywną opinię na 
temat projektu uchwały. 
 
 



W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 2: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 
Kłodawa (druk 403/2021);.  
 

Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/263/2021 
 
Ad 8b. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok 
(druk 404/2021). 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu Wanda Grabowska przedstawiła pozytywną opinię na 
temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3: Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
za 2020 rok (druk 404/2021). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/264/2021 
 
Ad. 8c. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa z 
tytułu wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2020 rok (druk 406/2021) 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona  odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 
skierowany do Rady Gminy Kłodawa w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Kłodawa z tytułu wykonania budżetu Gminy wraz z Uchwałą Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania pozytywnej opinii o wniosku komisji rewizyjnej. 



Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał 
przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4:Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Kłodawa z tytułu wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2020 rok (druk 406/2021);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/265/2021 
 
Ad. 8d. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 
rok (druk 407/2021) 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu Wanda Grabowska przedstawiła pozytywną opinię na 
temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5:Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa 
na 2021 rok (druk 407/2021). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/266/2021 
 
Ad. 8e. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kłodawa na lata 2021 - 2029 (druk 408/2021). 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu Wanda Grabowska przedstawiła pozytywną opinię na 
temat projektu uchwały. 



W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6:Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kłodawa na lata 2021 - 2029 (druk 408/2021).  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/267/2021 
 
Ad. 8f. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie 
Kłodawa na rok szkolny 2021 - 2022 (druk 409/2021). 
Sekretarz Gminy Kłodawa Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki przedstawił pozytywną opinię komisji na 
temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7:Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w 
Gminie Kłodawa na rok szkolny 2021 - 2022 (druk 409/2021). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/268/2021 
 
Ad.8 g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących własność 
Gminy Kłodawa (druk 412/2021) 
Kierownik Referatu Inwestycji Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 



Po dyskusji w której udział wzięli Radne: Bożena Adamczak, Katarzyna Chmiel , Kierownik 
Jerzy Jesis oraz Z-ca Wójta Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność Gminy Kłodawa (druk 412/2021).  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
wstrzymał się (1)Katarzyna Chmiel-Dera 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/269/2021 
 
Ad. 8h. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ulicy Gruszowej w miejscowości 
Santocko (druk BRG 413/2021). 
Kierownik Referatu Inwestycji Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ulicy Gruszowej w 
miejscowości Santocko (druk BRG 413/2021).  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją: XXIX/269/2021 
 
Ad 9. Wolne wnioski 
Radna Bożena Adamczak – wspomniała, że Komisja Komunalna wizytowała jednostkę OSP 
W Różankach i w odczuciu radnych jest ona prowadzona wzorowo. Podziękowała strażakom 
za swoje zaangażowanie w pracę. 
 



Radny Henryk Brzana - zapytał, na jakim etapie jest budowa chodnika przy ul. Strzeleckiej. 
Poprosił o wyczyszczenie krawężników przy chodnikach na drogach powiatowych. Poprosił, 
żeby gmina zainterweniowała w MG-6, ponieważ firmy wywożące odpady nie wywożą 
wszystkich worków. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz – odpowiedziała, że do końca roku ma być 
przygotowany projekt. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że problemy zostaną zgłoszone do 
powiatu i Związku Celowego Gmin. 
 
Radna Janina Maciejewska – zapytała, kiedy zostanie wybudowana nowa świetlica w 
Santocznie. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że w wakacje zostanie ogłoszony 
przetarg. 
 
Radny Ireneusz Winnik – zwrócił uwagę na to, iż firmy wywożące odpady po opróżnieniu 
pojemników zostawiają je przy krawędzi drogi stwarzając w te sposób duże zagrożenie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona – powiedział, że ten sam problem jest w 
Wojcieszycach. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – podziękowała radnym Ireneuszowi Winnikowi i 
Wiesławowi Witczykowi za akcję oczyszczenia brzegów jeziora. 
 
Radna Wanda Grabowska – podziękowała za liczne prace które zostały wykonane w 
ostatnim okresie w Chwalęcicach. 
 
Radny Jan Kubera – zapytał czy to prawda, że podrożeje oplata za wywóz odpadów. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że w okresie pandemii bardzo 
wzrosła ilość wywożonych gabarytów i innych odpadów. Faktyczny koszt wywozu odpadów 
jest wyższy niż przetargowy. To wszystko spowoduje wzrost stawki. 
 
Radna Kataryna Chmiel – Dera – powiedziała, że bardzo wielu mieszkańców nie ponosi 
opłaty za wywóz odpadów a ja produkuje. Zapytała, czy są jakieś sposoby na uszczelnienie 
tego systemu. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że bardzo liczy na pomóc 
mieszkańców w tej kwestii. Ponadto przeprowadzane są kontrole u mieszkańców. 
 
Ad. 10. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona zamknął obrady sesji. 
Protokołowała: 



Kamila Kłosowska 
 
 

 Przewodniczący Rady Gminy 

Andrzej Korona  


